
Zápis 
zo zasadanutia členov Správnej rady, Dozornej rady a konateľa neziskovej organizácie 
MEDICAL, členov Finančnej komisie zriadenej pri MsZ Nová Baňa a členov Mestskej 
rady mesta Nová Baňa k stavu a riešeniu projektu CIZS, konanej dňa 26.04.2023 o 16,00 
hod. v zasadacej miestnosti Mestského úradu v Novej Bani. 

Prítomní: Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD., MBA, Peter Forgáč, Peter Budinský, Anton  
Medveď, Mgr. Peter Pšenák, JUDr. Vladislav Lalka, Ing. Karol Tužinský, Maroš Marko, Mgr. 
Ľudmila Rajnohová  

Neprítomní: PaedDr. Mgr. Ivan Baláži 

Stretnutie otvoril a viedol primátor mesta Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, PhD. MBA. 
Oboznámil prítomných s aktuálnou situáciou prebiehajúcich prác na projekte Centra 
integrovanej zdravotnej starostlivosti (CIZS) a jeho financovania. Informácie, z ktorých 
primátor mesta vychádzal mu poskytli projektová manažérka mesta PhDr. Šubová a externý 
konzultant Dr. Mičátek (GRANT CONSULTING). 

Podľa Zmluvy o dielo na CIZS má byť súčasťou odovzdávacieho protokolu staveniska aj 
príloha o harmonograme prác a prevzatie a odovzdanie staveniska. Tieto doklady však Mesto 
Nová Baňa do tohto dňa nemá predložené a ani do nich nemalo možnosť nahliadnuť. Nezisková 
organizácia MEDICAL n.o. zaslala už 2 žiadosti na ministerstvo na refundáciu už vykonaných 
prác. Najnovšia telefonická  informácia od p. Mičáteka na dofinancovanie projektu bola 
MEDICALu zamietnutá Ministerstvom zdravotníctva. Preto sa javí ako najlepšie riešenie 
urobiť návrh na ukončenie zmluvného vzťahu o NFP. Stavebná firma LEVSTAV s.r.o. žiada 
navýšiť cenu diela o 15 %, čo je  rozdiel voči NFP pôvodne takmer 400 000 eur. 

Diskusia k CIZS: 

Budinský: to sme už vedeli aj skôr, MZ SR neodsúhlasili ani bezbariérový výťah, podľa MZ 
SR je to nad rámec schválených požiadaviek.  

Forgáč:  telefonát s Dr. Mičátkom je predzvesťou toho čo sme vedeli, že tento projekt nie je 
možné dofinancovať z MZ SR. Je potrebné komunikovať s  firmou Levstav s.r.o. a pán Mičátek 
ako externý manažment, má nám dať písomne informácie tak,  aby sme vedeli zanalyzovať 
zmluvu s dodávateľom prác. Zmluva s dodávateľom má obsahovať harmonogram prác – prečo 
nás neupozornil? Nezabezpečil to a ani listom nás na to nepoupozornil. 

Medveď: ja som pána Balážiho žiadal o zaslanie harmonogramu, ale nezaslal mi ho. 

Primátor: to že sme sa ocitli v časovom sklze, spôsobilo ministerstvo: projekt sme podali 
koncom roka 2019, žiadosť v roku 2020 a odpoveď, že bol projekt schválený sme dostali 2022 
– takže 2 roky sme s CIZS stáli a nemali sme možnosť riešiť práce. Veľa miest po tak dlhom 
čase ani zmluvy CIZS s ministerstvom nepodpísalo, napr. Handlová. 

Marko: Máme oficiálnu žiadosť Levstav s.r.o. na navýšenie zmluvy? 

Primátor: nie, 2 krát mi to telefonicky oznámil pán Mičátek, dodatok zmluvy nebol zatiaľ 
podpísaný. Mičátek ako externý konzultant nám navrhuje projekt CIZS ukončiť, lebo nevieme 
v tejto situácii pokračovať a hrozia sankcie.  



Rajnohová: Dr. Mičátek nám má pomôcť bez sankcií smerom k ministerstvu aj k firme 
Levstav s.r.o. ukončiť projekt a podpísané zmluvy projektu. 

Medveď: firma Levstav s.r.o. zastavila práce a ja nemám žiadne informácie o tom či sa ide 
alebo nejde pokračovať. 

Marko: treba jasne písomne pomenovať stav a smerovať k ukončeniu prác a projektu. 
Nemáme priamu komunikáciu s p. Balážim a firmou Levstav s.r.o. čo je zlé, máme len 
informácie sprostredkovane. 

Forgáč: my sa rozhodujeme vystúpiť z n.o. MEDICAL a musíme Balážiho vyzvať písomne na 
ukončenie rekonštrukčných prác.  

Lalka: ak ukončíme práce a zmluvu na projekt CIZS, aký vklad má Dr. Baláži a aký vklad má 
Mesto Nová Baňa? Ak Dr. Baláži nezaujme stanovisko k pokračovaniu projektu a prestane 
komunikovať s Mestom Nová Baňa, treba zvážiť kroky smerujúce k ukončeniu zmluvy 
s ministerstvom a iniciovať stretnutie s firmou Levstav s.r.o. a dohodnúť podmienky ukončenia 
a všetko smerovať k ukončeniu celého projektu CIZS. 

Primátor: oficiálne som nevedel, že firma LEVSTAV s.r.o. nepokračuje v prácach. Mičátek 
má podľa zmluvy vykonávať externý projektový manažment. Ešte dnes ho písomne emailom 
vyzvem na prípravu podkladov na ukončenie. 

Záver: Písomne zaslať výzvu na ukončenie prác MEDICAL n.o., vyzvať pána Mičáteka 
GRANT CONSULTING na prípravu podkladu a zdôvodnenia  návrhu ukončenia zmluvy 
s ministerstvom a s firmou Levstav s.r.o.. Ihneď informovať všetkých zakladateľov 
o stave projektu a možnosti ukončenia zmluvy na realizáciu Centra integrovanej 
zdravotnej starostlivosti. 

   

 


